
Александар Вулин у Скупштини: Братислав Гашић је одличан директор БИА, а био је и био изузетно добар министар одбране
среда, 25 април 2018 15:25

Министар одбране Србије Александар Вулин изјавио је данас да је директор
Безбедносно-информативне агенције (БИА) Братислав Гашић одличан директор те
агенције и да је био изузетно добар министар одбране.

  

  

Одговарајући на критике упућене на рачун Гашића у поподневном делу скупштинске
расправе о сету закона из области одбране и безбедности, Вулин је казао да ће Гашић
као директор БИА имати изузетне резултате, као што их већ сада има.

  

"Можемо да будемо задовољни тим избором. И никако другачије. Овим законом се
уређује укупан систем који директору и Агенцији омогућава да раде у пуном капацитету",
казао је Вулин.
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Шеф посланичке групе Српске напредне странке (СНС) Александар Мартиновић казао
је да Гашић испуњава све законом прописане услове да би био директор те агенције.

  

"Око тога нема било какве дилеме. Видим да су се многи окомили на тог човека", казао је
Мартиновић.

  

Он је казао да је нормално да Правилник о систематизацији радних места у БИА доноси
директор те агенције, као што и министар то ради у министарству.

  

Шеф посланичке групе Двери Бошко Обрадовић казао је да је неприхватиљиво да
директор БИА одлучује о систематизацији места у тој агенцији "тим пре што је реч о
партијском апартчику из СНС-а", који је постављен на то место без икаквих
квалификација тако да се угрожава безбедност држава.
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Посланица покрета Доста је било Ана Стевановић казала је да чињеница да је
директор БИА партијски функционер и да ће након усвајања предложених измена моћи
да запошљава кога хоће сугерише да може доћи до партијског запошљавања и да
чињеница да се буџет службе повећава сваке године "указује на злоупотребу БИА у
политичке сврхе".

  

"Чињеница је да је то тешко експлицитно доказати. Али присетимо се бројних искустава
из не тако давне политичке прошлости када су припадници службе били орудје власти
за обрачун са људима који су били означени као противници режима", казала је Ана
Стевановић.

  

Она је рекла и да је штета што је сет битних закона обједињен у једну тачку дневног
реда и требало би о сваком детаљно продискутовати.

  

"Постоји оправдана бојазан и опасност да измене закона о одбрани, о БИА, могу да
уруше систем безбедности и степен ионако крхке демократије у нашој земљи", казала је
Ана Стевановић.

  

Оштра полемика СНС и ДС око пада хеликоптера и ратова 90-их

  

Председница Скупштине Србије Маја Гојковић одредила је кратку паузу у раду, због
расправе коју су водили посланици Српске напредне странке и Демократске странке, а
која се није односила на дневни ред.

  

Посланик СНС Владимир Ђукановић оптужио је посланика ДС-а Радослава
Милојичића Кену  да
је он један од људи који су конструисали "Аферу хеликоптер", док је Милојичић рекао да
он то није могао да учини јер није био на власти. Ђукановић је рекао да је Милојичић
учествовао у стварању афере после несрећног догађаја.
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Пре три године, 17. марта у близини Београда срушио се транспортни хеликоптер Ми-17
Војске Србије, у којем је погинуло седам људи. Хеликоптер се срушио на повратку из
Рашке, одакле је превозио животно угрожену бебу из Новог Пазара.

  

  

Ђукановић је рекао Милојичићу да је председник ДС "окретао вола на Палама 1993.
године", на шта је он одговорио да се ДС не стиди ниједног свог председника, а у
препирку се укључио и шеф посланичког клуба СНС Александар Мартиновић.

  

"Ми смо поносни на тог председника ДС (Зорана Ђинђића), који је живот дао за ову
земљу. Ми се не одричемо ниједног нашег председника. Ви сте се одрекли прво
(председника СРС) Војислава Шешеља, сада сте се одрекли и Томислава Николића, а
сада ћете се врло брзо одрећи и Александра Вучића", рекао је Милојичић.

  

Мартиновић је рекао да мисли да се "Љуба Давидовић у гробу преврће када види ко
данас представља ту Демократску странку".
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Полемика се водила и око тога ко је крив за ратове 1990-их година.

  

Нови функционери ДРИ положили заклетву пред посланицима

  

Новоизабрани функционери Државне ревизорске институције (ДРИ) данас су положили
заклетву пред посланицима Скупштине Србије. Текст заклетве прочитала им је
председница Скупштине Маја Гојковић.

  

Скупштина је 19. априла за државног ревизора изабрала Душка Пејовића који је раније
био врховни државни ревизор за буџете локалних самоуправа.

  

За потпредседника ДРИ изабрана је Бојана Митровић, а чланице Савета су Невенка
Бојанић, Маријана Симовић и Љиљана Димитријевић. Сви су изабрани на пет година.

  

Пејовић је изабрана на предлог Српске напредне странке, као и кандидаткиње за
чланице Савета Невенка Бојанић, Мирјана Симовић и Љиљана Димитријевић, док је
Бојана Митровић изабрана на предлог Социјалистичке партије Србије.

  

Претходном председнику ДРИ и члановима Савета мандат је истекао још септембра
прошле године. Седница Скупштине је настављена расправом о законима у сектору
одбране и безбедности.

  

(Агенције)
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